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ZAPISNIK 

 

 

4. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 

održane u petak, 05. travnja 2013. god, s početkom u 17:00 sati 

u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 

 

 

Nazočni članovi UO: g. Darko Uidl, g. Krešimir Čadež, g. Igor Orlić, g. Damir Kovačević,  

g Vladimir Šincek, g. Marijan Turudić, g. Robert Brnad i g. gđica Lana Koller-Fundelić 

Odsutni: g. Boris Savić 

Sjednicu je vodio predsjednik Saveza g. Darko Uidl. 

 

 

Predloženi dnevni red: 

a. Ovjera zapisnika 3. sjednice UO 

1. Kratki izvještaj iz Poljske sa Europskog dvoranskog prvenstva 

2. Rasprava i usvajanje prijedloga pravilnika (u prilogu) 

3. Osvrt na udrugu 3D (u prilogu) 

4. Odluke Stegovnog povjerenstva (u prilogu) 

5. Inventura Trakošćan, inventura Poreč 

6. Financijsko stanje HSS, STC 

7. Administrator u Uredu saveza, ostvareni svjetski rekord 

8. Razno Upit za naknadu suđenja, i prijedlog za novčanu nagradu. 

  

Predloženi dnevni red potvrđen je sa 6 glasova za i 2 glasa (Orlić i Šincek) suzdržana. 

ad a.  

Nadopuna zapisnika g. Šinceka je da se njegova izjava za majice odnosi na Poreč, a ne na 

Trakošćan i da se prestilizira dio zapisnika o imenovanju povjerenika. 

Zapisnik 3. sjednice UO održane 18. veljače 2012. usvaja se, a potvrditi će se dodatno nakon 

navedenih izmjena elektronskom sjednicom. 

ad 1. 

G. Darko Uidl odaje priznanje ekipi koja je u Poljskoj napraviila dosad najveće rezultate, isto 

kao i prateća ekipa, sve je funkcioniralo izvanredno. Kaže da je atmosfera bila odlična i što je 

najvažnije rezultati su bili na zavidnoj razini i bilo je lijepo biti Hrvat u Poljskoj. 
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 ad 2.  

Članovi Upravnog odbora razgovarali su o pravilnicima sa naglaskom na pravilima koja 

propisuje WA svjetska organizacija kao službeni osnov, a da se naprave neki ustupci 

određenim kategorijama/stilovima, kao tradicionalni luk, jer on se u FITA pravilima ne 

spominje, a mi ga i dalje imamo u dvorani. Dogovoreno je da će biti prijelazni period 

primjene još godinu dana, odnosno još jedna natjecateljska sezona do potpunog 

usaglašavanja svih pravila za prilagodbu opreme streličarima. Dvoranska sezona 2013/2014 

je zadnja sezona za prilagodbu i primjenu kategorija/stilova. 

Natjecateljski pravilnik će se naknadno potvrditi prema dogovorenim izmjenama, prihvaćaju 

se  Dopune WA za Poljsko i 3D streličarstvo koje važe od 1.4.2013. 

Pravilnik 3D Hrvatski Kup usvaja se sa 6 glasova za i 2 glasa (Orlić i Šincek) suzdržana. 

ad 3. 

 G. Darko Uidl je vezano za neslužbeno saznanje o osnivanju nove udruge 3D obavio 

razgovor s gđom Vrbek iz HOO i prema sadržaju razgovora ponudio na usvajanje prijedlog 

Osvrta u kojemu se ne podržava i oštro osuđuje formiranje zasebnog saveza.  

Usvaja se Osvrt na 3D udrugu kao stav HSS-a sa 6 glasova za i 2 glasa (Orlić i Šincek) 

suzdržana. 

 ad 4.  

Vezano za Odluke Stegovnog povjerenstva G. Darko Uidl upoznaje UO s anonimnom 

prijavom s lažnom adresom pošiljtelja protiv njega osobno i članova UO, zahtjevom za 

obnovu postupka Kiđemet Alena i Prijavi protiv odgovorne osobe u pravnoj osobi od SK 

Bjelovar. 

G. Čadež upozorava da Stegovni (Disciplinski) pravilnik i ostali pravilnici u Savezu, kao i 

pravilnici koji su objavljeni na webu nisu ovjereni od ovlaštenih osoba, te da je neophodno 

hitno potvrditi postojeće, donijeti promjene ili nove pravilnike. 

Predlaže se Stegovnoj komisiji ispravak rješenja (izraz "Upravni savez") i nadopunu adresa s 

predlagateljima na koje će poslati rješenja. 

 ad 5.  

 G. Darko Uidl je objasnio vezano za inventuru 3D meta u Trakošćanu. Bili smo tamo 

prekjučer (3. travnja), ali zbog preuskog transportnog prilaza za kamion i kvara traktora 

nismo ih mogli otpremiti i dogovorili smo otpremu za slijedeći tjedan. Mete će biti 

besplatno uskladištene kod g. Srneca u staroj kuglani u Sunji. 
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ad 6.   

Financijsko stanje HSS, STC je ukratko iznio g. Čadež. Predani su svi izvještaji u rokovima, a 

STC je morao platiti porez na dobit za 2012. u iznosu 36.173,82 kn i morati ćemo plaćati 

mjesečni predujam poreza na dobit u 2013. 

PDV kartica ima pozitivni saldo 12.057,96 kn. 

Dio računa za Trakošćan je ispostavljen na HSS umjesto STC što bi nam smanjilo obavezu 

poreza na dobit. 

Utvrđeno je da HP laptop računala nisu uvedena knjigovodstvu, da su kupljena gotovinskim 

plačanjem, razduženje gotovine napravljeno je preko temeljnice, a knjigovodstveno se ne 

vode.  

ad 7.  

G. Uidl je rekao vezano za Administratora u Uredu saveza da je otišao na bolovanje i nije se 

tri dana javljao na njegove telefonske pozive, pa smo zbog potrebe izmjena na web stranici 

od Avalona zatražili izmjene pristupne šifre. Poslao je samo foto potvrde liječnika o početku 

bolovanja. Nakon povratka s bolovanja, koje je trajalo do isteka ugovora o radu, g. Igor 

Sabljak nije se, unatoč nagovaranju Glavnog tajnika, želio niti telefonski informirati kod 

Predsjednika saveza o eventualnom produženju ugovora. 

Kod primopredaje su se tražili svi podatci i baze koje se koriste u savezu i na stranici, ali je 

on to odbio s izjavom da je to njegovo autorsko djelo i vlasništvo. Predsjednik je odnio 

računalo u ovlašteni servis da nam pokušaju vratiti podatke, a ako to ne uspijemo moram 

prijaviti otuđivanje podataka. Dobili smo savjet odvjetnikan da pošaljemo o tome obavijest 

Državnom odvjetništvu.  

Bilo je problema i sa Facebook profilom pod nazivom Hrvatski streličarski savez koji je bio 

povezan s osobnim profilom g. Sabljaka, a  on nam nije dozvolio preuzimanje nego ga je 

stalno vraćao i povezivao sa osobnom e-mail adresom. Nakon više pokušaja preuzimanja na 

našu službenu e-mail adresu stigla je poruka da potvrdimo povezivanje s web stranicom 

nepriličnog sadržaja. 'Slučajno' se podudarilo i padanje mreže u uredu i povezivanja s 

internetom za koje je i T-comu trebalo tri dana i to tek nakon potpune promjene svih 

kodova i resetiranja routera. "Meni je žao što vas s time moram opterećivati, ali to je nešto 

sa čime se stalno susrećemo uz ostale probleme oko pronalaženja i utvrđivanja stvarnog 

stanja. To će još kratko potrajati je je 90% dokumentacije pročešljano i nadam se da se neće 

pojavljivati još koji printer ili račun" izjava je Predsjednika saveza. 

G. Šincek kaže da se, nakon što je pročitao pisma dobivenih od g. Sabljaka, dao malo truda 

pa je porazgovarao sa svojim pravnicima u tvrtki. Činjenica da je on kad radi stranicu u pravu 

što se tiče autorstva vezano za stranicu, međutim baze podataka tu ne dolaze u obzir jer 
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prema pravnom mišljenju baza podataka ostaje poslodavcu. Prema pravnom mišljenju koje 

je pročitao o vrlo sličnom predmetu on nije u pravu, baze sigurno nisu njegove.  

G. Uidl kaže da je tražio od njega da napravi osvježenje i promjene web stranice. Tijekom 

mjesec prema vrlo određenim vizualnim i sadržajnim zahtjevima su napravljene sve 

promjene tako da i priča o autorskim pravima nije točna.  

Nedopustivo je da imamo problema sa rekordima i naročito sa ostvarenim svjetskim 

rekordom i to ćemo riješiti i provjeriti prepisku što je i kad otišlo. Bilo je problema i kod 

objavljivanja rezultata i vijesti iz Poljske, a na stranici za rekorde je postavio znak "Radovi u 

tijeku". Najmanje pet, šest puta smo tražili backup kopije stranice i baza podataka, ali 

bezuspješno. 

G. Orlić kaže da su za priznavanje rekorda određeni rokovi i da će poduzeti sve pravne 

radnje protiv odgovorne osobe, ako se taj rekord ne prizna. E-mail adresa SK Frankopanskih 

strjeličara "punat1" iz adresara HSS na koju je iz Ureda saveza poslan e-mail vezano za 

originalno potpisane rezultatske liste nije ispravna, on ju ne koristi i nikada ga nije primio. 

G. Čadež kaže da liste koje imamo nisu originali pisani rukom od streličara na meti, nego da 

su odštampani Ianseo rezultati s weba bez potpisa streličara i žiga suca i organizatora. Na 

obrascu za prijavu rekorda piše da zahtjev za rekord neće biti prihvaćen bez originalne 

rezultatske liste  - "THE CLAIM WILL NOT BE ACCEPTED IF THE ORIGINAL SCORECARD IS 

MISSING", ali da poduzima sve da se rekord prihvati. 

U jednom trenutku  su nam u kratkom roku jedna za drugom počele stizati obavijesti od WA 

FITA FORS-a da je odbijen zahtjev za promjenom "change request" za streličara i to redom: 

Krešimir Štrukelj,  Krešimir Čadež, Darko Bečarević, Kamenko Klofutar, te je zatražio hitnu 

promjenu pristupne šifre jer se postojeća zloupotrebljava. U ovom trenutku još nemamo 

pristup FORS-u, koji nam je još blokiran, ali direktno je poslao zahtjeve za rekord sa 

postojećim prilozima. 

Sa Sabljakom je bilo velikih problema i navlačenja kod ažuriranja popisa licenci za Prvenstvo 

Hrvatske u Varaždinu i Rijeci. 

G. Šincek konstatira, ako treba radi toga i stegovna za g. Sabljaka neka se razmotri 

isključenje iz Saveza, to se vrlo jednostavno rješava.  

ad 8.  

U razvojni program HOO na osnovu postignutog rezultata u Poljskoj uključen je Matija 

Mihalić.  

G. Čadež kaže da je na kolegiju tajnika je na njegovo direktno pitanje "Što je sa 

sudjelovanjem predsjednika i tajnika klubova u Skupštini koja nas uskoro očekuje?"  

odgovoreno od gđe Vrbek, pomoćnice glavnog tajnika za pravne poslove "nemojte se 
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obazirati na čl. 47. iz Zakona o sportu za predsjednike i tajnike, on je nezgrapan i povezuje 

se na druge članke i vrlo je nejasan". 

Vezano za sportsku inspekciju rečeno nam je da rade i da moramo postupati prema 

pravilnicima koje moramo obnoviti i uskladiti. 

 G. Šincek pita za umanjenje sudačkog putnog naloga za 35 k. G. Čadež odgovara da se kod 

likvidiranja putnog naloga kontrolira stvarna udaljenost prema HAK daljinaru u skladu s 

odlukom UO, i da treba dogovoriti model kojim će se u okviru fonda za suđenje, a u skladu 

sa zakonom vršiti isplata. 

Usvaja se odluka sa 6 glasova za i 2 glasa (Orlić i Šincek) suzdržana da se g. Čadež 

Krešimiru za obavljanje poslova, njegovu pomoć i sudjelovanje u Uredu saveza za period 

prosinac 2012. i siječanj 2013. odobrava novčana nagrada u visini dva brutto osobna 

dohotka Glavnog tajnika i isplati kao drugi dohodak. 

Sjednica je završena u 21:30. 

 

 

Zagreb, 12. travnja 2013. 

 

 

 

Zapisničar:   Predsjednik  saveza: 

 

Krešimir Čadež   Darko Uidl 

 


